
 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
22 november 2018 

 

Sammanträde torsdagen den 22 november 2018 klockan 
18:00-19:30 
Ledamöter Ersättare 
Sus Andersson (MP) ordförande 

Rashid Mohammed (V) vice ordförande 

Markku Sirviö (M) 

Markus Birgander (M)  

Annika Rosenberg (M) 

Stephan Gullberg (MP)  

Mecide Gulenay (S) 

 

Guner Kayhan (MP)  

Mohamed Nuur (S) 

Mansur Jama (MP) §§ 1-3, 3c-24 

Tjänstgörande ersättare 
Celal Altun (S), Mansur Jama (MP) § 3b, 

Linn Bessner (C) §§ 1-3, 3c-24, Maurice 

Forslund (KD) Carolina Rosén (L), Malin 

Holmberg (S) 

 

Linn Bessner (C) anmälde jäv under § 3b 

 

 

Anmälda förhinder 
Naemi Karlsson (M) Azad Hassan (S) 

Olof Kollinius (M) Dennis Wedin (M) Agneta 

Åberg (S) Ole-Jörgen Persson (M) Åsa Nilsson 

Söderberg (L) Anna Jonazon (S) Beshir Osman 

(M) 

 

 

Tjänstemän 
§§ 1-24 T.f. stadsdelsdirektören Jonas Eliasson, avdelningscheferna, Abdi-nur Isse, 

samt nämndsekreteraren Anna Birgersson 

§§ 1-17 avdelningscheferna Inger Cronlund, Margareta Ericson, Emma Delgado Diaz, 

Sara Hallström, Clarissa Eliasson, Connie Stålhäll Wallin och personalrepresentanten 

Kristina Wennström. 

Under §§ 1-17 vid sammanträdet hade allmänheten rätt att närvara.  

Det formella sammanträdet började klockan 19:10. 

 
Utses att justera Sus Andersson (MP) och Rashid Mohammed (V) 
 

Dag för justering     28 november 2018 

 

Sekreterare 
 

Ordförande Vice ordförande 
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§ 1   

Val av justerare och dag för justering 

Stadsdelsnämnden beslöt att utse Sus Andersson (MP) och Rashid 

Mohammed (V) att justera dagens protokoll. Stadsdelsnämnden beslöt 

vidare att protokollet ska justeras den 28 november 2018. 

Stadsdelsnämnden godkände dagordningen med tillägget av ärende  

3 b och 3 c. 

 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
22 november 2018 

Blad 3 

 

  

§ 2   

Ärendet utgår 
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§ 3  

Beställning av förslagshandlingar för ny förskola på 
Gullingeplan 30 

Beslut 
att godkänna förvaltningens förslag till beslut  

att därutöver uppdra åt förvaltningen att verka för att förskolan förses 

med en solenergilösning  

 

Vi anser att höga miljökrav ska ställas på byggnader som ska vara 

barns dagliga vistelseort, och som ska användas under flera decennier 

framöver.  Det är därför mycket positivt att den nya förskolan planeras 

enligt den nya, förfinade certifieringen för miljöbyggnad, och vi ser 

fram emot resultatet av detta arbete.  

 

Att investera i solenergi är en satsning som går att räkna hem 

ekonomiskt inom några år.  Genom att göra investeringen redan i 

byggskedet går det att hitta lösningar som är mer kostnadseffektiva än 

om solpaneler sätts på i efterhand – och det blir också snyggare. Vi 

vill därför uppdra åt förvaltningen att i dialog med SISAB finna 

lösningar att söka få till en kostnadseffektiv lösning för produktion av 

solenergi på förskolan, med ambitionen att sänka stadens totalkostnad 

för energi. 

 

Ärendet 
Förskolan på Gullingeplan 30 eldhärjades under sommaren 2013. 

Skolfastigheter i Stockholm AB, SISAB, beslöt under våren 2014 i 

samråd med stadsdelsförvaltningen att riva förskolan. Lokalerna 

innefattade fyra avdelningar med plats för 64 barn. Verksamheten 

bedrivs för närvarande i tillfälliga lokaler. För att kunna erbjuda 

medborgarna i Tensta en förskoleverksamhet i ändamålsenliga lokaler 

ger Spånga-Tensta stadsdelsnämnd förvaltningen uppdraget att 

beställa förslagshandlingar från Skolfastigheter i Stockholm AB. 

Förslagshandlingarna avser en fem-sex avdelnings Framtidens 

konceptförskola på Gullingeplan 30.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 3 oktober 2018. 

Dnr 1.2.1-800/2018. 
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Förslag till beslut 
Sus Andersson m.fl. (MP), Markku Sirviö m.fl. (M), Carolina Rosén 

(L), Linn Bessner (C) och Maurice Forslund (KD) lade fram ett eget 

förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom 

det. 

 

Celal Altun m.fl. (S) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom 

förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 
Sus Andersson (MP) ställde förslagen mot varandra och fann att 

nämnden hade beslutat att anta MP+ L+ C+ KD:s förslag. 
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§ 3 B 
Svar på remiss om utbyggnad av Järva begravningsplats - 
etapp 1, genomförandebeslut 
 
Beslut 
1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att överlämna 

förvaltningens tjänsteutlåtande till Kommunstyrelsen som svar på 

remissen om Utbyggnad av Järva begravningsplats – etapp 1 

2. Stadsdelsnämnden justerar ärendet omedelbart. 

 
Ärendet 
Kommunstyrelsen har remitterat Utbyggnad av Järva begravningsplats 

– etapp 1 som är ett genomförandebeslut från Kyrkogårdsnämnden på 

första etappen av Järva begravningsplats.  

Detaljplanen (Dp 2006-16107-54), som antogs av 

kommunfullmäktige i december 2016, var på remiss hos 

stadsdelsnämnden i december 2014. Nämnden var då positiv till 

förslaget. 

Det saknas fortfarande en överenskommelse med discgolfen om en 

alternativ placering för verksamheten. Spånga-Tensta 

stadsdelsförvaltning anser att en sådan måste komma till stånd. I stort 

sett samtliga förskolor som ligger i närområdet använder idag området 

och det är av stor vikt att detta kan fortsätta.  I övrigt har förvaltningen 

inga synpunkter på genomförandebeslutet utan anser att den planerade 

begravningsplatsen kan utgöra ett besöksmål, liksom en plats för 

rekreation, kulturmiljö och biologisk mångfald samt ett välbehövligt 

tillskott av gravar.  

 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 19 november 2018. 

Dnr 1.5.1-818/2018 

 

Beslutsgång 
Linn Bessner (C) anmälde jäv och lämnade lokalen under nämndens 

behandling av ärendet. 

 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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Särskilt uttalande 
Sus Andersson m.fl. (MP), Markku Sirviö m.fl. (M), Carolina Rosén 

(L) och Maurice Forslund (KD) lade fram ett särskilt uttalande. 

 

Rashid Mohammed (V) och Celal Altun m.fl. (S) ansluter sig till 

majoritetens särskilda uttalande. 

 
”Särskilt uttalande 

Vi instämmer i förvaltningens remissvar, men vill lägga till följande: 

Projektet syftar till att långsiktigt säkra tillgången på gravar i 

nordvästra Stockholm. Avsikten är att samtidigt såväl bevara gamla 

kulturmiljöer som att öka biologisk mångfald och främja nya biotoper. 

Ett väl utfört projekt innebär en möjlighet att minska risken för att 

föroreningar från gamla miljösynder läcker ut – Granholmstoppen 

består bland annat av blandade rivningsmassor från Klarakvarteren, 

och innehåller en rad farliga ämnen.  

I underlaget från Kyrkogårdsförvaltningen framgår att projektet 

fördyrats med över 50 procent sedan inriktningsbeslutet, från 233 

miljoner kronor till 357 miljoner kronor. En risk som identifierats är 

att markens beskaffenhet i området kan ställa ytterligare krav på 

saneringsarbeten samt stabiliseringsåtgärder inom gravområdena där 

kostnaderna delvis är okända idag. I ett särskilt uttalande uttryckte 

kyrkogårdsnämnden vikten av att noga följa kostnaderna för detta 

projekt.  

Järvafältet har en stor vikt för rekreation och friluftsaktiviteter för 

Spånga-Tenstas invånare och stadsdelens besökare, och delar utgör 

kulturreservat, som har en egen status i miljöbalken. Igelbäcken är 

särskilt skyddsvärd. Vi vill därför inskärpa vikten av att noga följa 

projektet ur miljösynpunkt, för att inte riskera ytterligare kostnader 

och svårhanterade miljökonsekvenser.  

Nya vägar planeras i området. I hela Järva är vårdslös körning med 

bland annat mopeder ett stort problem och flera mycket allvarliga 

olyckor har inträffat. Vi vill inte se mopedister i vild framfart runt 

begravningsöarna, med de risker och störningar som det innebär. 

Det är viktigt att i ett tidigt skede och i samarbete med landstinget 

planera för god kollektivtrafik till platsen. Många besökare kan väntas 

vara äldre, som har svårt att gå längre sträckor. 
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Området som nu planeras bli begravningsplats disponeras och sköts 

idag av Järva Disc Golf Park. Stadsbyggnadskontoret har i uppdrag att 

hitta en alternativ lokalisering, men detta verkar ännu inte ha lyckats. 

Discgolfen är en verksamhet som under många år bidragit till en 

positiv bild av Tensta, och det är därför angeläget att en lösning kan 

hittas”. 
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§ 3 C 
Sammanträdestider för Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 
2019 
 
Beslut 
Spånga–Tensta stadsdelsnämnd beslutar att nämnden ska 

sammanträda följande datum och tider 2019: 

 

Dag  Datum/tid    
Onsdagen  den 2 januari kl. 09.00   

Torsdagen  den 31 januari kl. 18.00    

Torsdagen den 7 mars kl. 18.00   

Torsdagen  den 11 april kl. 18.00   

Torsdagen  den 23 maj kl. 18.00   

Torsdagen  den 13 juni kl. 18.00    

Torsdagen  den 29 augusti kl. 18.00   

Torsdagen  den 26 september kl. 18.00   

Torsdagen  den 24 oktober kl. 18.00  

Torsdagen  den 28 november kl. 18.00         

Torsdagen  den 12 december kl. 18.00  
 
 
Ärendet 
Sammanträdestiderna 2019 följer samma princip som tidigare, det vill 

säga sammanträde på torsdagar som huvudregel. Undantag är 

sammanträdet den 2 januari som sker den första vardagen efter 

årsskiftet för att bland annat utse sociala delegationen.  

 

Datumen är föreslagna med hänsyn till den föreslagna tidplanen för 

nämndernas arbete med bokslut och verksamhetsberättelse, 

budgetunderlag, uppföljning av budget och verksamhetsplan. 

 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 22 november 2018. 

Dnr 1.1-838/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 4   

Återrapportering av stadsdelsnämndens publika 
evenemang under 2018 

Beslut 

1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga 

återrapporteringen till handlingarna.  

2. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att uppdra till 

förvaltningen att under 2019 planera för och genomför följande 

evenemang: event under Prideveckan med tillhörande HBTQ-

seminiarum och Nationaldagsfirande.  

 

Ärendet 
Förvaltningen har arrangerat en rad publika evenemang under 2018 

såsom Tensta Marknad, HBTQ-seminarium och Nationaldagsfirande.  

Finansieringen har huvudsakligen skett via demokratimedel. Den 

totala kostnaden för stadsdelsnämnden har uppgått till ca. 775 000 kr, 

större delen av denna kostnad utgörs av Tensta Marknad.  

Utöver ekonomiska resurser krävs rätt kompetens för att genomföra 

evenemang, vilket förvaltningen saknar i tillräcklig utsträckning.  Av 

den anledningen är det angeläget att i god tid lägga fast planeringen 

för 2019.  

 

Förvaltningen bedömer att det är lämpligt att organisera HBTQ-

seminiarum och Nationaldagsfirande under 2019.   

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 25 september 2018. 

Dnr 1.2.1-708/2018 

 

Förslag till beslut 
Sus Andersson m.fl. (MP), Markku Sirviö m.fl. (M), Carolina Rosén 

(L), Linn Bessner (C) och Maurice Forslund (KD) föreslog att 

nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Celal Altun m.fl. (S) lade fram ett eget förslag till beslut och föreslog 

att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 

Beslutsgång 
Sus Andersson (MP) ställde förslagen mot varandra och fann att 

nämnden hade beslutat att anta MP+ M+ L+ C+ KD:s förslag. 
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Reservation  
Reservation anmäldes Celal Altun, Malin Holmberg och Mecide 

Gulenay till förmån för eget förslag: 

 

”Förslag till beslut 
Att i huvudsak godkänna förvaltningens förslag till beslut 

 

Att ge förvaltningen i uppdrag att utreda förutsättningarna för en mer 

stabil organisation för Tensta marknad 

 

Tensta marknad har funnits i stadsdelen i över 30 år. Den har blivit en 

viktig och självklar samlingsplats och bidrar till att ge en positiv bild 

av stadsdelen samtidigt som boende och besökare ges tillfälle till att 

umgås och ha trevligt. Vi tycker det är viktigt att stadsdelen fortsatt 

stöder markandsevenemang i både Spånga och Tensta. Vi delar 

förvaltningens slutsats att civilsamhället i Tensta behöver ta ett större 

ansvar för arrangemanget men är oroliga för att stadsdelen helt släpper 

ansvaret utan att ha en ny organisation på plats. Vi anser därför att 

man bör undersöka möjligheterna att finna en sådan organisation i god 

tid innan nästa marknad”.  
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§ 5  

Strategi marknadsstöd 

Beslut 
att stadsdelsnämnden beslutar att återremittera ärendet 

 

Förvaltningens tjänsteutlåtande och förslag till beslut ger I dagsläget 

inte svar på det uppdrag nämnden tidigare gett förvaltningen när det 

gäller att utarbeta en strategi för marknadsstöd I Spånga-Tensta. 

Ärendet ska därför återremitteras.  

I det ärende som sedan redovisas nämnden ska följande belysas 

särskilt: 

 Vad det övergripande målet med ett eventuellt marknadsstöd ska 

vara och vilket mervärde ett sådant stöd kan antas ge stadsdelen 

 I vilka delar stadsdelen kan och bör bidra till finansieringen och 

om det kan finnas långsiktiga lösningar för detta 

 Beskriva processen för hur föreningar eller andra intressenter kan 

ansöka om marknadsstöd, och väga för- och nackdelar med att 

hantera ett sådant stöd enligt riktlinjer för föreningsbidrag  

 Hur man säkerställer att potentiella organisatörer ges möjlighet 

att ansöka om marknadsstöd 

 Återrapportering och indikatorer för utvärdering av stadsdelens 

ekonomiska stöd. 

 Förvaltningens och nämndens roller. 

 

Ärendet 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutade 24 maj 2018 § 9 

(diarienummer 1.2.5-282/2018) att uppdra till förvaltningen att 

återkomma med ett förslag på strategi för stadsdelsnämndens framtida 

stöd till stadsdelsområdets marknader. 

Förvaltningen har utarbetat en långsiktig strategi för marknadsstöd. 

Strategin innehåller stadsdelsförvaltningens riktning och övergripande 

målsättning med marknadsstöd.  

Syftet med strategin är att säkerställa att de marknader som sker i 

stadsdelsområdet håller god kvalitet samt bidrar till nämndens vision 

och mål.    

 

 

 

 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
22 november 2018 

Blad 13 

 

  

Förvaltningen föreslår att nämnden beslutar att anta strategin för 

marknadsstöd.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 6 november 2018. 

Dnr 1.2.1-709/2018 

 

Förslag till beslut 
Sus Andersson m.fl. (MP), Markku Sirviö m.fl. (M), Carolina Rosén 

(L), Linn Bessner (C), och Maurice Forslund (KD) lade fram ett eget 

förslag om återremiss och föreslog att nämnden skulle ställa sig 

bakom det. 

 

Rashid Mohammed (V) ställde sig bakom majoritetens förslag om 

återremiss. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde proposition på om ärendet ska avgöras idag eller 

återemitteras. Stadsdelsnämnden beslutade att återremittera ärendet. 
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§ 6  

Månadsrapport till nämnden i november 2018 

Beslut 
      Nämnden godkänner denna månadsrapport. 

 

Ärendet 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 13 november 2018. 

Dnr 1.2.1-043/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 7   

Svar på medborgarförslag om utflykter med familjer 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar med hänvisning till 

förvaltningen beredning att medborgarförslaget ska anses besvarat. 

 

Ärendet 
Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning mottog i juni 2018 ett 

medborgarförslag gällande utflykter med familjer. Förslagsställaren 

vill att förvaltningen ordnar utflykter för familjer till Kolmården, 

Furuvik och Zoo.  

Förvaltningen har uppmärksammat behovet och är positiv till 

anordnade familjeutflykter. Förvaltningen förespråkar fler utflykter 

anordnade av verksamheterna. Förslaget kommer att beaktas i 2019 

års verksamhetsplanering förutsatt att detta inryms i budget.  

 

Förvaltningen förslår att stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 5 oktober 2018. 

Dnr 1.2.4-523/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 8   

Svar på medborgarförslag om att Spånga by ska få 
utökade öppettider 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att avslå medborgarförslaget. 

 

Ärendet 
Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning mottog i juni 2018 ett 

medborgarförslag angående öppettider i Spånga by. Förslagsställaren 

föreslår att Spånga by hålls öppet även på helgerna.  

 

Inom givna resurser anser förvaltningen att prioritering för 

verksamheten bör vara att hålla öppet på vardagar när det är många 

barn i behov av eftermiddagsaktiviteter.  

 

Mot bakgrund av det förslår förvaltningen att Spånga-Tensta 

stadsdelsnämnd beslutar att avslå medborgarförslaget. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 5 oktober 2018. 

Dnr 1.2.4-509/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 9   

Anmälan av medborgarförslag om fler mötesplatser för 
ungdomar över årskurs 9 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen i uppdrag 

att bereda inkommet medborgarförslag om fler mötesplatser för 

ungdomar över årskurs 9. 

 

Ärendet 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 1 november 2018. 

Dnr 1.2.3-493/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 10  

Anmälan av medborgarförslag om att synliggöra att 
personer som använder ledar- eller assistanshund får vara 
i kommunala lokaler 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen i uppdrag 

att bereda inkommet medborgarförslag om att synliggöra att personer 

som använder ledar- eller assistanshund får vara i kommunala lokaler. 

 

Ärendet 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 5 november 2018. 

Dnr 1.2.4-808/2018 

 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 11   

Anmälan av medborgarförslag gällande gratis träning i 
Tensta simhall för pensionärer samt tillgång till 
hälsopedagog eller sjukgymnast 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen i uppdrag 

att bereda inkommet medborgarförslag gällande gratis träning i Tensta 

simhall för pensionärer samt tillgång till hälsopedagog eller 

sjukgymnast. 

 

Ärendet 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 1 november 2018. 

Dnr 1.2.4-740/2018 

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
22 november 2018 

Blad 20 

 

  

§ 12   

Anmälan av tjänstemannabeslut fattade på delegation 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga 

tjänstemannabesluten till handlingarna. 

 

Ärendet 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 8 november 2018. 

Dnr 1.1-24/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
22 november 2018 

Blad 21 

 

  

§ 13  

Anmälan av protokoll för rådet för funktionshindersfrågor 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga protokollet från den 

11 september 2018 till handlingarna. 

 

Ärendet 
Protokollet från den 11 september 2018 anmäls. 

Dnr 1.1-039/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
22 november 2018 

Blad 22 

 

  

§ 14   

Anmälan av protokoll för pensionärsråden  

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga protokollet från den 

12 september 2018 till handlingarna. 

 

Ärendet 
Protokoll från den 12 september 2018 anmäls. 

Dnr 1.1-040/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
22 november 2018 

Blad 23 

 

  

§ 15   

Anmälan av inkomna och upprättade handlingar under 
oktober 2018 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Förteckningen finns i pärm på sammanträdet.  

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
22 november 2018 

Blad 24 

 

  

§ 16  

Kurser och konferenser 

Inget togs upp. 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
22 november 2018 

Blad 25 

 

  

§ 17  

Information, nämndens och förvaltningens frågor 

 

Annika Rosenberg flaggar för den 6 juni och att det är bra om vi 

börjar jobba med tidplanen inför denna dag. 

 


